

DELIVERANCE FROM DRUNKENNESS

မူးယစ်ဆေးဝါးမှကယ်နှုတ်

ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို [ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက](#) info@angp.co.za သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ



“ များများစားစားမသောက်သူတစ် ဦး ကိုကျွန်တော့်ကိုပြပါ။ သူကအချို့ရည်အသစ်ကိုစမ်းသုံးကြည့်ရ ဦး မယ်။ စိတ်မကောင်းစရာကောင်းပြီးစိတ်မကောင်းတဲ့သူကိုငါပြမယ်။ သူ့မျက်လုံးတွေဟာသွေးတွေစီးကျနေပြီးသူမရှောင်နိုင်တဲ့အနာတွေလည်းရှိနေတယ်။ ဝ

ဝိုင်သည်အနီရောင်ကြွယ်ဝသော်လည်းခွက်၌အရောင်တောက်သော်လည်း
ငှင်းသည်ချောချောမွေ့မွေ့သွားသော်လည်းသင့်ကိုသွေးဆောင်ရန်ခွင့်
မပြုပါနှင့်။ နောက်တစ်နေ့မနက်မှာ **အဆိပ်ပြင်းတဲ့မြေ** ကိုက်ခံရသလို
မျိုးသင်ခံစားရပါလိမ့်မယ် ။ သင်၏မျက်လုံးများရှေ့တွင်ထူးဆန်းသောမြင်
ကွင်းများပေါ်လာလိမ့်မည်။

သင်သည်ရှင်းလင်းစွာမတွေ့နိုင်၊ သဗျသဗျသမုဒ္ဒရာ၌ရှိသကဲ့သို့၊
ပင်လယ်ဖျားနာသကဲ့သို့၊ သင်တစ် ဦး
လွင့်လှေသင်္ဘော၏မသမာမှုများအတွက်မြင့်မားစွာလွှဲအဖြစ်ခံစားရပါ
လိမ့်မယ်။ ' ငါရိုက်တာဖြစ်ရမယ် ' လို့သင်ပြောလိမ့်မယ်။ "

ကျွန်တော်ရိုက်နှက်ခံရတာဖြစ်မယ်။
ဒါပေမဲ့ကျွန်တော်မမှတ်မိဘူး။ ငါဘာကြောင့်မနိုးနိုင်တာလဲ။ ငါနောက်ထပ်
ပံသောက်စရာလိုတယ်။ (သုတ္တံ.၂၃ ၊ ၂၉-၃၅)

intoဒင်ဥယျာဉ်၌ယစ်မူးနေသောသောက်စရာမရှိ။ တိုးတက်မှုရှိသောအ
ဖြစ်ကြောင့်ကမ္ဘာပေါ်တွင်အချဉ်ဖောက်ခြင်း၊
အကျင့်ပျက်ခြစားခြင်း၊ နေ of
သည်အချဉ်ပေါက်သည့်အချိန်တွင်အသစ်ဖြစ်ကောင်းဖြစ်နိုင်ပြီးငှင်း၏
အကျိုးဆက်များကိုသူမသိပါ။ ယစ်မူးသည်ခါနာန်ပြည်ကိုကျိန်ဆဲလေ၏
။ (ကမ္ဘာ ဦး ၉: ၂၀-၂၇)

သောက်ကြူးခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍
ဘုရားသခင်မည်သို့မိန့်တော်မူသနည်း။

ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်မူး၏အပွစုနုပျံပတျသကျအတော်လေး
ရှင်းပါတယ်နှင့်မိန့်: "အဘယ်သူမျှမယစ်မူးသောဝင်စားကြလိမ့်မည် ။
ဘုရားသခင်၏နိုင်ငံတော်" (၁ ကော ၆ ၊ ၁၀) သူသည်ဤဆိုးညစ်သော
အလေ့အထကိုရှောင်ရှားခြင်းမရှိပါက။

အရက်၏ဆိုး

ယောက်ျားသည်ခေါင်းမူး။ ပုန်ကန်တတ်၏။

မိဘစကားကိုနားမထောင်သောသူဟူမူကား၊ သူ့မိဘများကသူနေထိုင်ရာ မြို့ခေါင်းဆောင်များရှေ့တွင်သူ့ကိုခေါ်ဆောင်သွားပြီးတရားခွင်သို့ပို့ဆောင်ရမည်။ သူတို့က၊ ငါတို့သားသည်ခေါင်းမာ။ ပုန်ကန်တတ်၏။

ငါတို့စကားကိုနားမထောင်ဘဲနေလိမ့်မည်။ သူဟာပိုက်ဆံဖြုန်းတီးတယ်။ မြို့သားယောက်ျားတို့သည်ထိုသားကိုကျောက်ခဲနှင့်ပစ်။

အသေသတ်ရကြမည်။ (တရား ၂၁ ၊ ၁၈-

၂၁) သင်နှင့်သင်၏သားတို့သည်စပျစ်ရည်နှင့်ဘီယာကိုမသောက်ရ။ သို့ ပြုလျှင်အသေခံရမည်ဟုမိန့်တော်မူ၏။ (ဝတ်ပြုရာ ၁၀ ၊ ၉) "

အရက်အလွန်အကျွံသောက်ခြင်းကသင့်ကိုအသံကျယ်စေပြီးမိုက်မဲရာဖြစ်စေသည်။ (သုတ္တံ ၂၀ ၊ ၁၀)

၁) ဘုရင်များသည်စပျစ်ရည်ကိုမသောက်ရ၊ သူတို့သည်သောက်သည့်အခါသူတို့သည်ဥပဒေများကိုမေ့သွားပြီးလိုအပ်နေသူများ၏အခွင့်အရေးကိုလျစ်လျူရှုကြသည်။ အရက်သည်သေနေသောလူ၊ စိတ်ဆင်းရဲသူများအတွက်ဖြစ်သည်။ " (သု ၃၁ ၊ ၄-

၆) "သင်ကခြေ! စပျစ်ရည်ပုလင်း၏သူရဲကောင်းများ! အချို့ရည်ကိုရောစပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်လျှင်သတ္တိနှင့်မကြောက်တရား! (ဟေရှာယ ၅:၂၂)

ပရောဖက်များနှင့်ယဇ်ပုရောဟိတ်များပင်သေကြပြီ။ သူတို့သည်များစွာသောစပျစ်ရည်နှင့်ယစ်မျိုးကိုသောက်ကြပြီ။ ပရောဖက်များကဘုရားသခင်မြင်မက်စေသည့်ရူပါရုံများကိုနားလည်ရန်အလွန်မူးကြပြီး၊ သူတို့ထိုင်နေတဲ့စားပွဲအားလုံးဟာအန်တာတွေနဲ့ဖုံးပြီးသန့်ရှင်းတဲ့နေရာမရှိဘူး။

" (ဟေရှာယ ၂၈ ၊ ၇-၈) ။

သေရည်သေရက်သောက်သုံးခြင်းသည်အစားအစာမဟုတ်ပါ။ ၎င်းသည် မူးယစ်နေပြီးသောက်သူ၏စိတ်ကိုရှုပ်ထွေးစေသည်။ ဒါဟာအစာအိမ်ကို သွားပေမယ့် ဦး

ခေါင်းကိုသွားပြီးလူတစ်ယောက်ကိုလွှမ်းမိုးတယ်။ ထို့ကြောင့် တမန်တော်ပေါလုက“ စပျစ်ရည်ကိုမသောက်နှင့်။ ဝိညာဉ်တော်နှင့်ပြည့်စုံပါစေသော။ (ဧဖက် 5:18) ။

A PICTURE OF A DRUNKARD



အရက်သည်လူတစ် ဦး အားဥဒေါင်း၊ မျောက်၊ ခြင်္သေ့နှင့်နောက်ဆုံးဝက်အဖြစ်သို့ပြောင်းလဲစေသည် ။ လူတစ် ဦး သည်အနည်းငယ်အရက်မူးသောအခါစိတ်နှလုံးမာလာသည်။ မိမိသည်မိမိကိုယ်ကိုအခြားမည်သူထက်မဆို ပို၍ လိမ္မာပါးနပ်ပြီး ပို၍ ချောမောသည်ဟုထင်သည်။ သူသည်မိမိကိုယ်ကိုချမ်းသာသူဟုထင်ပြီး သူသည်အခြားသူများကိုသောက်ရန်ရပ်ပြီးသူ၏ငွေကိုဖြုန်းတီးကာသူ၏ ဇနီးနှင့်ကလေးတွေအစာခေါင်းပါးနေချိန်တွင်၊ အဝတ်အစားများနှင့်သင့်လျော်သောအိမ်တွင်မနေလိုဘဲသူ၏ပိုက်ဆံများ ကိုဖြုန်းတီးပစ်သည်။ သူကဒီမာနထောင်လွှားခြင်းနှင့်လိုချင်ခြင်းစိတ်ဓာတ်ကသူ့ကိုထိန်းချုပ်ထားတယ်ဆိုတာကိုသူမသိပါဘူး။ အခြားသူများ၏ အမြင်တွင်သူသည်၎င်း၏လှပမှုနှင့်အရောင်ကိုပြသရန်၎င်း၏အမွှေးအတောင်များကိုဖြန့်နေသောဥဒေါင်းနှင့်တူသည်။

အနည်းငယ်သောက်ပြီးနောက်သူသည်မိမိအကြောင်းများစွာပြောဆိုခြင်း

မိမိကိုယ်ကိုချီးမွမ်းခြင်းနှင့်အခြားသူများကိုအတုခိုးခြင်းစသည်တို့ကိုပြုလုပ်ခဲ့သည်။ သူ၏မိုက်မဲသောစကားများကအခြားသူများကိုရယ်စေသည်ဟုသူတွေ့သောအခါသူသည် ပို၍ ရဲရင့်စွာပြောဆိုပြီးယခင်ကထက်ပို၍

မိုက်မဲစွာပြောဆိုခဲ့သည်။ သူဟာတစ်ခါမှမလုပ်ဖူးတဲ့ကြီးကျယ်တဲ့အရာတွေကိုဝါကြွားလာတယ်။ သူဟာမျောက်တစ်ကောင်လိုလုပ်နေတယ်ဆိုတာကိုတော့သူမသိပါဘူး။

သူဆက်သောက်နေစဉ်သူသည်ခွန်အားနှင့်ခြင်္သေ့ကဲ့သို့ရဲရင့်လာသည်ဟုခံစားရသည်။ သူသည်မည်သူမဆိုနှင့်လူတိုင်းကိုတိုက်ခိုက်နိုင်သည်ဟုထင်မြင်ပြီးမည်သည့်အရာကိုမျှမကြောက်ပါ။ သူက

Lika

ကိုရောမလူကြီးတစ်ယောက်လိုထင်ပြီးသူသွားတဲ့အရာမှန်သမျှကိုချိုးဖျက်ပစ်လိုက်တယ်။ လူတွေကြောက်ရွံ့တုန်လှုပ်စွာထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်ကြတဲ့အခါသူအရမ်းပျော်တယ်။ သူသည်ခြင်္သေ့ကဲ့သို့ဟောက်စပြုလာပြီးသူ၏ဇနီးနှင့်ကလေးများကိုကြောက်ရွံ့စွာထွက်ပြေးစေခဲ့သည်။ အိမ်ကိုဖြိုခွဲလိုက်ပြီးလူတိုင်းကိုတိုက်ခိုက်သည်။ ဓားဖြင့်ထိုးနှက်ခြင်းသို့မဟုတ်သတ်ပစ်ခြင်းကိုမကြောက်ပါ။

ထို့အပြင်သူသည်အရက်ကိုဆက်လက်သောက်နေစဉ်တွင်အရက်သည်လောင်ကျွမ်းစေသည့်မီးလောင်နေသောကြောင့်သူ၏စိတ်ကိုထိခိုက်စေသည်။ သူ၏

ဦး

ခေါင်းသည်လှည့်ထွက်လာသည်နှင့်သူသည်တုန်လှုပ်ချောက်ချားသွားသည်။

မျက်လုံးများကျယ်ကျယ်လောင်လောင်ထွက်ပေါ်လာသည်နှင့်အမျှသူသည်အရာအမျိုးမျိုးကိုတွေ့မြင်လာရသည်။ အချို့ရည်သည်သူ့အတွက်ပို

ကောင်းလာပြီးနောက်ဆုံး၌သူသည်ဝက်များကဲ့သို့မြေပေါ်သို့မျောပါသွားသည်။ နောက်ဆုံးတွင်ဥဒေါင်း၊

မျောက်နှင့်ခြင်္သေ့တို့သည်ဝက်ကိုနေရာချကြသည်။ သူကဝက်လိုတောင်အော်လိုက်တာနဲ့သူ့ကိုယ်သူဝက်ထက်နိမ့်သွားတယ် ဤသည်မှာအရက်သမားတစ်

၏ပုံမှန်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့်ဘုရားသခင်သည်မည်သည့်သောက်ကြူးသူကမျှဘုရားသခင်နိုင်ငံတော်ကိုအမွေမခံနိုင်ပါ။ (၁ ကော ၆ ဝ ၁၀)

ယစ်မူးခြင်းမှလွတ်မြောက်ခြင်း

နိုး။
ငိုကြွေးကြလော့။ စပျစ်ရည်ကိုသောက်ကြပါဟုသူတို့အားဆို၏။ (ယောလ ၁ ဝ ၅)

။ သခင်ယေရှုခရစ်တော်အားဖြင့်သင်ရရှိသောကယ်တင်ခြင်းဆုကျေးဇူးကိုယုံကြည်လျှင်စစ်မှန်သော

မ်းနည်းခြင်းနှင့်ဘုရားသခင်ကိုအပြစ်ဝန်ခံခြင်းသည်သင့်အားလွတ်မြောက်စေလိမ့်မည်။ " ညမှာသူတို့သည်အရက်မူးကြသည်။ ငါတို့မူကား၊ နေ့၏သားဖြစ်ကြ၏။

သမ္မာသတိရှိကြလော့။ ဘုရားသခင်သည်သူ၏အမျက်ဒေါသကိုခံရန်ကျွန်ုပ်တို့ကိုမရွေးချယ်ဘဲ၊

ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်အားဖြင့်ကယ်တင်ခြင်းကိုခံရန်ဖြစ်သည်။ ငါတို့အဘို့အသေခံသောသူ။ " (၁ သက်သာလောနိတ် ၅: ၇-၁၀)

ယစ်မူးများပါဝင်သောအပြစ်သားများကိုကယ်တင်ရန်ယေရှုသည်ကြွလာတော်မူသည်။ သားတော်သည်သင်တို့ကိုလွတ်လျှင်၊

သင်တို့သည်freeကန်အမှန်လွတ်ကြလိမ့်မည်ဟုမိန့်တော်မူ၏။ (ယော ၈

၃၆) ယေရှုကရှုမာရိအမျိုးသမီးအား " ဘုရားသခင်ပေးတော်မူသော အ

ရာသည်သင် သာလျှင်သိနိုင် လျှင်၊
ကိုယ်တော်အားမေးတော်မူလိမ့်မည်။ "ဒါပေမယ့်အကြင်သူသည်ငါ့သူ့ကို
ပါလိမ့်မယ်ငါပေးမည်သောရေကိုသောက်

ရေငတ်နောက်တဖန်ဖြစ်ဘယ်တော့မှ ။ ငါပေးသောရေသည်ထိုသူ၌ထာ
ဝရအသက်ရှင်ခြင်းအလိုငှါထွက်သောစမ်းရေဖြစ်လိမ့်မည်ဟုမိန့်တော်မူ
၏။ (ယော ၄ ၊ ၁၀-

၁၄) " အကြင်သူသည်ရေငတ် လာသင့်ပါတယ် ငါ့ထံသို့ နဲ့ကိုသောက်
လော့။ ကျမ်းစာလာသည်နှင့်အညီ

'ငါ့ကိုယုံကြည်သောသူသည်ထာဝရအသက်ရေကိုစီးစေသဖြင့်၊ " (ယော
၇ ၊ ၃၇-၃၈) အိုဘုရားသခင်၊

ကိုယ်တော်သည်အကျွန်ုပ်၏ဘုရားဖြစ်တော်မူ။

၊ ကျွန်ုပ်၏ဖြစ်တည်မှုတစ်ခုလုံးသည်သင့်ကိုအလိုရှိသည်။ ရေမရှိ သွေ့
ခြောက်သောလွင်ပြင်ကဲ့သို့အ ကျွန်ုပ်၏ဝိညာဉ်သည်ကိုယ်တော်ကိုငတ်
ပါ၏။ (ဆာလံ ၆၃ ၊ ၁) ။ "

သမင်ဒရယ်သည်ရေစီးသောမြစ်ကိုတောင့်တပါ၏။

အိုဘုရားသခင်၊ အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားသခင်၊ (ဆာလံ ၄၂ ၊ ၁-
၂)

သင်၏ဝိညာဉ်၊

စာဖတ်သူသည်အသက်ရှင်သောဘုရားသခင်အားရေငတ်နေသည်။ သေ
ရည်သေရက်ဘယ်တော့မှမသောက်ပါနဲ့ ၎င်းသည် paraffin သို့မဟုတ်
petrol

ကိုလောင်းခြင်းဖြင့်မီးကိုငြိမ်းသတ်ရန်ကြိုးစားနေသောလူနှင့်တူသည်။ ။
သခင်ယေရှုတပါးတည်းသာသင်၏အသက်ရှင်သော

ဝိညာဉ်ကိုရော၊ ချမ်းသာကြွယ်ဝမှု၊ ကျော်ကြားမှု၊ တန်ခိုးတော်၊
အပျော်အပါးသို့မဟုတ်မိန်းမတို့အတွက်ဖြစ်စေရေငတ်ပြေစေနိုင်သည်။ ။
ငါ့ကိုယုံကြည်သောသူသည်နောက်တဖန်ရေငတ်မခံရ ။ (ယောဟန်

၆:၃၅) "

ဘုရားသခင်၏အလိုတော်ကိုဆောင်ခြင်းငှာအလိုရှိသောသူသည်မင်္ဂလာ ရှိ၏။ ဘုရားသခင်လိမ့်မယ် **ကျေနပ်အောင်** အပြည့်အဝကသူတို့ကို! "

ဤကမ္ဘာပေါ် ရှိမည်သည့်အရာကမျှလူ့စိတ်ဝိညာဉ်၏ရေငတ်မှုကိုမဖြည့် ဆည်းပေးနိုင်ပါ။ ပိုက်ဆံ၊ နွား၊ မိန်းမ၊ ဘီယာ၊ ဝိုင်၊ ဆေးရွက်ကြီး၊ ယေရှုသည်ကျေနပ်ရောင့်ရဲသောအသက်မုန့်နှင့်အသက် ရေဖြစ်သည်။ ယေရှုက **ငါသည်အသက်မုန့်ဖြစ်၏** ။ ငါ့ထံသို့လာသော သူသည်နောက်တဖန် **အဆာအမွတ်မခံရ** ။ ငါ့ကိုယုံကြည်သောသူသည် **နောက်တဖန်ရေငတ်မခံရ** ။ (ယောဟန် ၆:၃၅)

ယေရှုထံလာ။

ယနေ့လာပါ။ ယေရှုခရစ်မှအသက်ရေစီးဆင်းသည်။ ယေရှုနှင့်သင်နှင့် ကျွန်ုပ်အတွက်လက်ဝါးကပ်တိုင်မှဆွဲထားသောအခါသူက **ငါရေငတ်သ ည်** " ဟုကြွေးကြော် ခဲ့သည် (ယော ၁၉ ၊ ၂၈) သခင်ယေရှုသည်အသက်ရှင်သန်နေသောရေတွင်း၏ရေဖြစ်ပြီးရေငတ် ။

သေသွားပြီးသင့်အားကျေနပ်ရောင့်ရဲစေခြင်းဖြစ်သည်။ ဒူးထောက်လျှက် ဘုရားသခင်ကိုအော်ဟစ်လျှင်သူသည်အသက်စမ်းရေတွင်းမှသောက် တော်မူလိမ့်မည်။

" **ရေငတ်သောသူမည်သည်ကား**

Come ; အသက်ရေကိုလက်ဆောင်အဖြစ်လက်ခံပါ။ (ဗျာဒိတ် ၂၂ ၊ ၁၇) ရေငတ်သောသူအပေါင်းတို့၊ ရေရှိရာသို့လာကြလော့။ (ဟေရှုယ ၅၅ ၊ ၁) ။ " ရေချိုသည်ရေငတ်သောသူကိုဝမ်းမြောက်စေသကဲ့သို့၊ ဘုရားသခင်သည်ကယ်တော်မူခြင်းကျေးဇူးကိုနှစ်သက်သည် ဖြစ်၍၊ (ဟေရှုယ ၁၂ ၊ ၃)

ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍
သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက
info@angp.co.za သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

သင်သည်ခရစ်တော်၌ကယ်တင်ခြင်းကိုရရှိပြီးသို့မဟုတ်ကျွန်ုပ်တို့၏ခရစ်ဝင်ကျမ်းစာစောင်များမှတစ်ဆင့်ကောင်းချီးခံစားခဲ့ရပါက ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့အားအသိပေးပါ။ ငါတို့သည် သင်တို့နှင့်အတူ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကိုချီးမွမ်း ပြီး၊ ဘာသာစကားပေါင်း ၅၄၀ ကျော်ဖြင့် ၆၀ ဝံဂေလိစာပေ၊ စာအုပ်နှင့်ဝေစာများအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်ပါ။ ။

လူသားတို့၏နှလုံးသား



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)